
Zo kan het dus ook! 

Door: Nico van der Lee 

Op zaterdag 6 mei 2023 was er een postzegelbeurs in Gistel, een kleine 
plaats dicht bij de kust bij Oostende in België. De organisatie van deze beurs 
was in handen van Stefaan Borgoo en Eddy Desmedt, beide vrij nieuwe leden 
van onze vereniging. Zowel Stefaan als Eddy zijn lid geworden naar 
aanleiding van de catalogus van de Belgische perfins. 
 
Toen ik meldde dat de PCN aanwezig zou zijn op de beurs in Antwerpen 
kreeg ik van Stefaan een uitnodiging voor hun beurs in Gistel. In eerste 
instantie had ik dat afgeslagen ondanks een erg lage tafelhuur, we hebben 
wel eens het tien-voudige moeten betalen voor een stand. Maar in een later 
stadium heb ik de uitnodiging toch aanvaard omdat ik het goed kon 
combineren met andere afspraken in het zuiden. 

                                                                    

                                                                            Afb 1: de PCN-stand in Gistel 
 
Bij de B&B had ik het probleem dat het ontbijt pas om 8.30 u mogelijk was 
omdat het brood pas om 8.00 u aanwezig kon zijn. Te laat dus voor mij. Toen 
ik dat op vrijdagmiddag met de heren besprak kreeg ik gelijk te horen dat ik 
best later mocht komen, maar er waren ook rond 8 uur al broodjes aanwezig 
want ze hadden de catering zelf in de hand! Ik was dus al voor 8.00 u 
aanwezig en kon vrijwel gelijk ter plekke mijn ontbijt nuttigen. 
Ondanks dat de beurs uit 250 meter stands bestond waren mijn 
verwachtingen niet al te hoog gespannen omdat het een regionale beurs was 
en wij toch een heel specialistisch aanbod hebben (zie ook afbeelding 2). 
 

De beurs ging voor het publiek open 
om 8.00 u; met een reistijd van 3½ à 4 
uur was een overnachting nood-
zakelijk. Geen punt, in de buurt was 
een B&B beschikbaar.  
 
Op vrijdagmiddag kwam ik bij de hal 
aan voor het opbouwen van mijn 
stand. Daar werd ik (bijna letterlijk) 
ontvangen met open armen. Na het 
opbouwen van de stand kreeg ik van 
de vrouw van Stefaan een groot kleed 
te leen om de stand (zie afb. 1) mee 
af te dekken voor de nacht. 



 

 
 
Afb. 2: de postzegelbeurs in Gistel 
 
 
Vóór 9.00u was die verwachting al bijgesteld en uiteindelijk bleek het een erg 
goede beurs te zijn voor onze vereniging: 4 nieuwe leden en 8 catalogi 
verkocht. En daarnaast veel van mijn meegebrachte materiaal verkocht 
waarbij ook Stefaan en Eddy ook goed hun best hadden gedaan. 

De beurs was op meer punten een meevaller, de sfeer was uitstekend, het 
aanbod was zeer ruim, de ruimte was goed ingedeeld en ruim opgezet.  
Eddy en Stefaan hadden een ook soort kleine tentoonstelling van hun 
verzamelgebieden gemaakt. En daarin stonden meerdere perfinperforatoren  
(zie afbeelding 3). Ik was verrast en hoogst verbaasd!  
 
Ook was er om 15.00 uur een grote veiling georganiseerd met een paar 
honderd kavels,  in de hoop het publiek tot het einde van de beurs “vast te 
houden”. En dat lukte ook aardig. Het liep niet storm maar de gehele dag 
waren er mensen in de zaal, sommigen gedurende de hele dag, ook bij de 
veiling waren nog aardig wat mensen aanwezig. 
Zoals al vermeld was de catering in eigen hand. De vrouwen van Stefaan en 
Eddy verzorgden dat op een uitstekende en betaalbare manier. De echtgenote 
van Eddy had een soepje gemaakt dat overheerlijk was. Ik zei haar dat haar 
soep op z’n Hollands gezegd “onbeschoft” lekker was. 

Tegen het einde van de beurs kwam Stefaan langs voor de standhuur en wie 
schetst mijn verbazing toen ik te horen kreeg dat ons dat werd geschonken 
omdat we op uitnodiging waren. 



 

 
 
Het kan ook anders 
In Nederland staan we al jaren op de Postex (zie afb. 4). Wel naar 
tevredenheid maar twee (en vroeger drie) dagen is best wel lang. Maar omdat 
we als vereniging een verlaagde tafelhuur hebben was het een goede manier 
om onze leden eens op een andere wijze te zien en ook om nieuwe leden aan 
te trekken. En dat lukte meestal best wel aardig. 

In september 2022 was de beurs en wij hadden al vroeg ingeschreven. Enkele 
weken vóór de beurs kregen we een brief van de organisatie dat wij voor 
volgende beurzen (dus ná september 2022) niet meer welkom waren.  
Reden: de PCN is geen lid van de KNBF en het toenmalige bestuur van die 
KNBF wenste geen financiële bijdrage te leveren voor niet-aangesloten 
verenigingen.  
 
Nu weet ik dat niet de KNBF maar de GSE financieel helpt bij het organiseren 
van de Postex. Die GSE is voor 1/3 van de KNBF, 1/3 van NVPH en 1/3 van 
POSTNL. KNBF financiert dus via GSE voor 1/3 maar neemt blijkbaar wel het 
recht om zijn regels op te leggen. 
Tijdens de beurs in oktober 2022 heeft niemand er met een woord over 
gesproken, ik ook niet, ik wilde de beurs niet (voor mezelf) verpesten. Tijdens 
een andere beurs in oktober stond ik bij toeval achter een stand die de Postex 
daar vertegenwoordigde.Bij die mensen heb ik wel mijn onvrede uitgesproken.

De handelaren werden vriendelijk verzocht tot 
na de veiling te blijven maar gezien de lange 
reistijd kon ik eerder vertrekken. Ik ben dus 
vlak voor 15.00 u vertrokken om de veiling niet 
te verstoren. Bij het afscheid nemen kreeg ik 
een afgesloten bak met die lekkere soep mee! 
 
Al met al een beurs waar ik op alle vlakken met 
het goed gevoel aan terugdenk en het is goed 
mogelijk dat we daar als PCN nogmaals 
naartoe gaan. En een pluim aan de organisatie 
die er alles aan doet om de filatelie levend en 
betaalbaar te houden. 

 
 
 
Afb. 3:  Perfinperforatoren op de beurs  

 



   
 
Afb. 4: de Postex in Barneveld 2) 
 
 
Dit heeft tot gevolg gehad dat de PCN van de KNBF een brief heeft ontvangen 
dat wij wel weer welkom zijn op de Postex maar dan tegen de 
handelaarsprijzen. Tenzij we toch nog zouden besluiten lid te worden van de 
KNBF. 
In mijn ogen behartigt het oude bestuur van de KNBF de belangen van de 
filatelie op deze wijze bepaald niet goed. Teleurstellend. En dat terwijl veel 
van onze leden ook aangesloten zijn bij verenigingen die lid zijn van de Bond. 
Als ik mijzelf als voorbeeld neem: ik ben lid van zeker vier verenigingen die  lid 
zijn van de Bond. Elke vereniging die lid is van de Bond draagt contributie af 
voor elk lid van die vereniging. Voor mij wordt er via die verenigingen dus 
jaarlijks al vier keer contributie afgedragen. 
Waarschijnlijk is de titel van dit stuk nu duidelijk. 
 
Ik ben benieuwd naar twee dingen: 
-  Hoe denkt het nieuwe bestuur van KNBF over deze zaak? 
-  Betalen handelaren die NIET zijn aangesloten bij de NVPH ook 3x zoveel  
   tafelhuur als handelaren die WEL zijn aangesloten bij NVPH? 
 

Nico van der Lee 
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